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P R O T O K Ó Ł  NR XI/2019 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 24 września  2019r.  w sali  Urzędu Gminy            

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 13.45 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  XI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Czesław Moch, 

witając: skarbnika gminy Irenę Antczak, radnych i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Nieobecni na sesji: radny Tomasz Kosiński, radny Zenon Osicki, wójt Mirosław Paterczyk i   

sekretarza Michał Urbaniak.  

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przedstawionego przez przewodniczącego Rady, zostały złożone przez 

skarbnika gminy Irenę Antczak dwa wnioski o zmianę porządku obrad: 1) zmianę nazwy 

punktu 13 na: Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kotlin od 

PKP S.A. w Warszawie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Kotlinie; 2) usunięcie punktu 10 podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych. 

Zmiany do porządku obrad zostały przyjęte przez Radę jednogłośnie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2019/2020. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2019. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kotlin 

od PKP S.A. w Warszawie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Kotlinie; 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

14. Wolne głosy i wnioski. 
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15. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z X  sesji Rady Gminy wyłożonego do wglądu na posiedzeniu  wspólnym 

stałych Komisji Rady w dniu 23 września  br.  i przed dzisiejszą sesją  nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Nikt z radnych nie złożył interpelacji i zapytań. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym przekazał Wójtowi 

Gminy w dniu: 

− 26 września br. uchwały podjęte na 10. sesji Rady Gminy, 

− 27 września br. wnioski zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

    Ponadto uczestniczył:  

− 31 sierpnia br. w Zawodach Wędkarskich, 

− 31 sierpnia w Dniu Kotlina - Święcie Pomidora, 

− 1 września w Dożynkach Wiejskich w Wysogotówku, 

− w ręczeniu podziękowania byłej dyrektorce Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej,  

− 2 września w rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole podstawowej w Kotlinie, 

− 5 września br. w otwarciu boiska sportowego przy Szkole Podstawowej Sławoszew 

zs. w Parzewie, 

− w zebraniach wiejskich w sprawie ustalenia funduszu sołeckiego w: Kurcewie, 

Parzewie, Sławoszewie, Wysogotówku, Woli Książęcej, Twardowie, Wyszkach, 

Magnuszewicach, Wilczy i Kotlinie. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

     Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady przedstawiła skarbnik gminy Irena Antczak. 

      Skarbnik poinformowała, że uchwały podjęte na sesji w sierpniu przekazano 26 września 

br. do Wydziału  Kontroli, Pranego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu. Natomiast uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2019   przekazano 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 

Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. Uchwały będące aktem prawa miejscowego przekazano w dniu 26 

września br.  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Skarbnik Irena Antczak przedstawiła zarządzenia  wydane przez Wójta Gminy Kotlin  w 

okresie międzysesyjnym tj.: 

− w sprawie powołania Dyrektora Domu Kultury w Kotlinie, 

− w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2019 r.,  

− w sprawie zmiany składu osobowego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzenie na terenie Gminy Kotlin, 

− w sprawie przyjęcia Gminnej Ewidencji Zabytków Gminy Kotlin. 
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     Ponadto skarbnik gminy  poinformowała, że w ramach prac bieżących zrealizowano 

następujące zadania:  

1) w sierpniu zakończono prace pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego i bieżni 60 m dla 

celów szkolnych przy Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w Parzewie”  

Zadanie to zostało wykonane za cenę 368.799,07 zł brutto. W dniu 30.08.2019 r. dokonano 

odbioru końcowego robót bez uwag; 

2) w dniu 2 września br. w ramach projektu pn. ”Dobry start dla przedszkolaków Gminy 

Kotlin” podpisano umowę na wyżywienie 15 dzieci przez okres 12 m-cy – catering 

zewnętrzny dla oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Magnuszewicach; 

3) w dniu 3 września br. wysłano  do trzech wykonawców zapytanie ofertowe pn. „Budowa 

wiaty z miejscami siedzącymi przy sali w Kurcewie”. W umowie podpisanej 13 września 

termin realizacji przedmiotu zamówienia wyznaczono do 20 listopada br.; 

4)w dniu 4 września podpisano umowę  na doposażenie oddziału przedszkolnego w Szkole 

Podstawowej w Magnuszewicach. Wyposażenie do 10 września zostało dostarczone i 

zamontowane w oddziale przedszkolnym. W tym samym terminie podpisana została umowa 

na wyposażenie, które zostało dostarczone do oddziału przedszkolnego w Szkole 

Podstawowej w Woli Książęcej (sprzęt audiowizualny i sprzęt TIK, bieżące 

funkcjonowanie); 

5) w dniu 10 września br. ogłoszono zapytania ofertowe pn. „Doposażenie oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Magnuszewicach i Woli Książęcej”. 

6) 12 września br. zakończono prace pn. „Wymiana pokrycia dachowego na budynku Szkoły 

Podstawowej w Kotlinie przy ulicy Marii Konopnickiej 22 – budynek stołówki”. Zadanie to 

zostało wykonane za cenę 63.445,74 zł + 900 zł Inspektor Nadzoru. W dniu 17 września  po 

dokonaniu  odbioru końcowego stwierdzono, że  roboty zostały wykonane zgodnie z umową; 

7) 16 września br. podpisana została umowa na wykonanie demontażu starego oświetlenia i 

wykonanie oświetlenia placu przy świetlicy wiejskiej w Sławoszewie  oraz wykonanie 

oświetlenia placu zabaw przy świetlicy wiejskiej w Racendowie. Wykonawcą jest PPHU – 

Usługi Elektroinstalacyjne Grzegorz Roszak. Termin realizacji zadania to 10.10.2019r.; 

8) 17 września br. została podpisana umowa z wykonawcą ST Invest Agnieszka Troińska 

Wilkowyja oraz Inspektorem Nadzoru Dariuszem Kowalskim do zadania pn.  „Dostosowanie 

ciągów komunikacyjnych do potrzeb osób niepełnosprawnych poprzez rozbudowę istniejącej 

klatki schodowej o szyb dźwigu osobowego w Szkole Podstawowej w Kotlinie, przy ul. 

Konopnickiej 22”; 

9)  17 września br. wysłano zapytanie ofertowe do 3 potencjalnych wykonawców na budowę 

kablowej linii oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Kotlin – Wilcza;  

10) w dniu 18 września br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty na zadanie pn. 

„Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych z 

terenu Gminy Kotlin”. W przedmiotowym postępowaniu zostały  złożone  2 oferty. 

Zamawiający dokonał wyboru najkorzystniejszej oferty  złożonej przez ZGO-NOVA Sp. z 

o.o. Jarocin, cena brutto zawarta w ofercie to 1.318.968,36 zł; 

11)  w dniu 19 września  została podpisana umowa z firmą ITarts Artur Piskorski z siedzibą 

w Parzewie 7/4 , celem wykonania  prac związanych z rozszerzeniem alarmu OSP Racendów; 

12) w sierpniu zakończono budowę chodnika w Orpiszewku w kierunku do budynku nr 20;   

13) we wrześniu zakończono budowę chodnika w Magnuszewicach w kierunku Wilczy; 

14)  trwa budowa chodnika przy drodze gminnej w dzielnicy „Róża” w Twardowie; 

15)  do końca września br. zostanie ogłoszony przetarg na zadanie pn. „Budowa Punktu 
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Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) Wyszki  – w formule zaprojektuj i 

wybuduj”. 

 

7. Przyjęcie informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do  nowego roku 

szkolnego 2019/2020. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że  informacja  o przygotowaniu placówek 

oświatowych do  nowego roku szkolnego 2019/2020 przedstawiona została przez 

dyrektorów szkół na wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 

Do informacji nie wniesiono zapytań i  uwag. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy informację przyjmuje. 

         

 

 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami zostało przedstawione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 

23 września br.  

Do informacji nie wniesiono zapytań i  uwag. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy sprawozdanie przyjmuje. 

 

 

     Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformowali, 

że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 23 września br. wszystkie projekty uchwał, 

będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin. 

      Rada Gminy w obecności 13 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XI/55/2019                    

w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i przedszkolu prowadzonych 

przez Gminę Kotlin.  Uchwała  oraz imienny wykaz głosowania radnych stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2019. 

     Rada Gminy w obecności 13 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XI/56/2019 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2019. Uchwała  oraz imienny 

wykaz głosowania radnych stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

     Rada Gminy w obecności 13 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XI/57/2019 

zmieniającą uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Uchwała  oraz imienny  

wykaz głosowania radnych stanowią  załączniki do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kotlin od PKP 

S.A. w Warszawie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej, 

położonej w Kotlinie. 
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     Rada Gminy w obecności 13 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XI/58/2019 w 

sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Kotlin od PKP S.A. w Warszawie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej, położonej w Kotlinie. Uchwała  oraz 

imienny wykaz głosowania radnych stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na sesji w sierpniu udzieliła skarbnik gminy Irena 

Antczak: 

− na wniosek ws. naprawienie drogi powiatowej w Twardowie na wysokości posesji 10 

– 11, w której  utworzyło się zagłębienie  otrzymaliśmy odpowiedź ze Starostwa  że, 

naprawa jezdni zaplanowana jest do realizacji w rozpoczynającym się okresie 

jesiennym; 

− uschnięte drzewo na Osadach zostało usunięte, 

− pismo do właściciela działki, położonej naprzeciw sklepu w Twardowie, o 

wykoszenie uschniętej trawy zostało wysłane w dniu 13 września br., 

− na wniosek ws. usunięcia uschniętego drzewa naprzeciw posesji nr 15 w Sławoszewie 

otrzymaliśmy ze Starostwa Powiatowego w Jarocinie odpowiedź, że drzewo zostanie 

ujęte w najbliższym wniosku o wyrażenie zgody na wycinkę na terenie gminy Kotlin, 

− chwastów na gminnej posesji, po zmarłej lokatorce w Sławoszewie zostały 

wykoszone,  

− ustawienie 2 koszy na śmieci na placu w centrum Sławoszewa jest obecnie nie 

możliwe, bo Gmina nie posiada ich na stanie, 

− wyregulowanie oświetlenia ulicznego na odcinku od nr 1 do 13 w Magnuszewicach 

zostało zgłoszone 30 sierpnia br. i wykonane, 

− wniosek o zamontowanie lustra na ul. 3 Maja przy posesji nr 10 został wysłany w 

dniu 13 września do Powiatowej Komisji ds. Zarządzania Ruchem na Drogach 

Powiatowych i Gminnych w celu zaopiniowania. Oczekujemy za opinią. 

 

14. Wolne głosy i wnioski. 

Wnioski zostały wniesione przez następujących radnych i sołtysa: 

1. Radna Marta Hudak wnioskowała o ponowne zorganizowanie spotkanie w sprawie 

chodnika w Racendowie z udziałem Starosty Jarocińskiego i radnych Powiatu 

Jarocińskiego z terenu naszej gminy. 

 

2. Radny Marian Niewiada złożył wniosek o wstawienie nowej szyby na przystanku 

autobusowym na Poniatówce w Woli Książęcej (szyba została wybita). 

 

3. Radny Zbigniew Orpel wnioskował o : 

− przycięcie odrostów lip przy drodze powiatowej w Magnuszewicach na odcinku 

od przejazdu kolejowego w stronę Wyszek; 

− przycięcie gałęzi lip przy drodze gminnej w Magnuszewicach na Parcelach. 

 

4. Radna Dominika Kwiecińska: 

− wnioskowała o dokonanie oględzin drzewa  przy drodze gminnej w Twardowie 

na Osadach naprzeciwko boiska, które wygląda na uschnięte; 

− wnioskowała o przycięcie gałęzi drzewa przy przystanku autobusowym drogi 

powiatowej w Twardowie (skrzyżowanie na Różę); 

− zgłosiła problem notorycznego wywożenia śmieci do lasu w Twardowie. 

Wnioskowała żeby coś zrobić z tym tematem (proponowała np. zamontowanie 

kamer pułapek); 
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5. Wiceprzewodnicząca Rady Beata Skowrońska złożyła wnioski: 

− o przycięcie gałęzi lipy przy trybunach w Sławoszewie; 

− znak drogowy „teren zabudowany” przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha                            

w Sławoszewie, usytułowany  na wysokości posesji nr 7, przestawić przy posesji nr1. 

 

6. Sołtys Kotlina Marek Dekert  zgłosił, że wyjazd z ulicy 15 sierpnia na drogę krajową nr 

11 jest słabo widoczny przez stojące samochody na sąsiadującej nieruchomości ze 

skrzyżowaniem. Pytał, czy nie można by,  zobowiązać właściciela o przestawienie 

samochodów. 

 

 

15. Zamknięcie obrad.   

 

           Dziękując za udział, przewodniczący Rady Czesław Moch zamknął XI sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

 
 

Przewodniczący Rady 

  /-/ Czesław Moch 

  

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 
 


